

7. The Canadian Union of Public Employees.
8. The Parliamentary Association of Support Staff.
9. The House of Commons Security Services Employees Association.
10. The National Association of Broadcast Employees and Technicians.

At 4:08 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, MAY 13, 1986

(2)

The Legislative Committee on Bill C-45, An Act respecting employment and employer and employee relations in the Senate and House of Commons, met at 11:00 o'clock a.m. this day, the Chairman, Jack Ellis, presiding.

*Members of the Committee present:* Sheila Copps, Cyril Keeper, Doug Lewis, Bill Tupper and Barry Turner.

*Other Member present:* Michael Cassidy.

*In attendance:* Jeffrey Lawrence, Chief, Law and Government Division, Research Branch, Library of Parliament.

*Witnesses: From the Canadian Union of Public Employees:* Gilbert Levine, Director; Ed Finn, Senior Public Relations Officer; Jane Stinson, Research Officer and Jeff Parr, Researcher.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, April 29, 1986, relating to Bill C-45, An Act respecting employment and employer and employee relations in the Senate and House of Commons. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, May 5, 1986, Issue No. 1*).

It was agreed,—That Clause 1 be allowed to stand.

The Chairman called Clause 2.

Gilbert Levine made a statement and, with the other witnesses, answered questions.

At 12:26 o'clock p.m., the Committee adjourned until 3:30 o'clock p.m. this day.

AFTERNOON SITTING

(3)

The Legislative Committee on Bill C-45, An Act respecting employment and employer and employee relations in the Senate and House of Commons, met at 3:30 o'clock p.m. this day, the Chairman, Jack Ellis, presiding.

*Members of the Committee present:* Sheila Copps, Doug Lewis, John R. Rodriguez, Bill Tupper and Barry Turner.

*Appearing:* The Honourable Ray Hnatyshyn, President of the Queen's Privy Council for Canada.

*In attendance:* Jeffrey Lawrence, Chief, Law and Government Division, Research Branch, Library of Parliament.

*Witnesses: From the Public Service Staff Relations Board:* John McCormack, Legal Counsel. *From the Department of*

7. Le Syndicat canadien de la fonction publique.
8. L'Association parlementaire du personnel de soutien.
9. L'Association des employés du Service de sécurité de la Chambre des communes.
10. L'Association nationale des employés et techniciens de la radiodiffusion.

A 16 h 08, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 13 MAI 1986

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-45, Loi concernant les relations collectives entre employeur et employés au Sénat et à la Chambre des communes, se réunit, aujourd'hui à 11 heures, sous la présidence de Jack Ellis, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Sheila Copps, Cyril Keeper, Doug Lewis, Bill Tupper, Barry Turner.

*Autre député présent:* Michael Cassidy.

*Aussi présent:* Jeffrey Lawrence, chef, Division du droit et du gouvernement, Service de recherche, Bibliothèque du Parlement.

*Témoins: Du Syndicat canadien de la fonction publique:* Gilbert Levine, directeur; Ed Finn, agent principal des relations publiques; Jane Stinson, agent de recherche, et Jeff Parr, chargé de recherche.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mardi 29 avril 1986 relatif au projet de loi C-45, Loi concernant les relations collectives entre employeur et employés au Sénat et à la Chambre des communes. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du 5 mai 1986, fascicule n° 1*).

Il est convenu,—Que l'article 1 soit réservé.

Le président met en délibération l'article 2.

Gilbert Levine fait une déclaration, puis lui-même et les autres témoins répondent aux questions.

A 12 h 26, le Comité interrompt les travaux pour les reprendre aujourd'hui à 15 h 30.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(3)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-45, Loi concernant les relations collectives entre employeur et employés au Sénat et à la Chambre des communes, se réunit, aujourd'hui à 15 h 30, sous la présidence de Jack Ellis, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Sheila Copps, Doug Lewis, John R. Rodriguez, Bill Tupper, Barry Turner.

*Comparait:* L'honorable Ray Hnatyshyn, président du Conseil privé de la reine au Canada.

*Aussi présent:* Jeffrey Lawrence, chef, Division du droit et du gouvernement, Service de recherche, Bibliothèque du Parlement.

*Témoins: De la Commission des relations de travail dans la Fonction publique:* John McCormack, conseiller juridique. *Du*